

女性永續創新人才培育競賽及築夢計畫 申請辦法

主辦單位：日月光投資控股股份有限公司

協辦單位：日月光社會企業股份有限公司、財團法人張姚宏影社會福利慈善事業基金會、財團法人日月光文教基金會

承辦單位：銘傳大學

壹、緣起與目標

日月光集團創辦人張姚宏影女士(以下稱「張媽媽」)一生憑藉勇氣努力不懈，為日月光集團的發展奠定厚實的基礎。張媽媽為人處事寬厚、氣度恢弘，其創業精神百折不撓、矢志不渝，一生傳奇深值後人學習。

日月光投資控股股份有限公司，秉持「取諸社會、用諸社會」的精神，並為延續張媽媽不畏艱難，創新興業的精神，此次與日月光社會企業股份有限公司、財團法人張姚宏影社會福利慈善事業基金會、財團法人日月光文教基金會、共同辦理「女性永續創新人才培育競賽及築夢計畫」(以下簡稱本計畫)，期望能夠激發女性創新思維，帶動女性創業風潮，實現自我理念，建構充滿活力的多元創業環境。

本計畫鼓勵女性發揮勇往直前、無所畏懼的創新創業家精神，展現張媽媽堅韌、決斷、遠見、關懷、創新特質，計畫目標為：

- 一、遴選補助具科技前瞻性、環境永續性、社會共融性等專題計畫。
- 二、藉由表揚女性領導人，打造女性成功典範，讓致力於環境永續和社會共融的女性充分發揮潛力，鼓舞更多女性投身創新築夢活動。
- 三、提供必要且實際的財務資源，投入築夢計畫，發展並培養女性領導能力，帶動台灣女性夢想及活力，創造社會影響力。

貳、獎補助標的

一、獎補助計畫主題與議題

計畫應以前瞻、科技、永續、共融為主軸，鼓勵女性發展或應

用前瞻科技，解決現有社會問題，推動環境永續，促進永續創新人才具體策略和做法(如:科學研究、技術創新、科技創業或就業支持系統等)，涵蓋下列主題：

1. 前瞻科技面：應用前瞻創新科技，並結合人文與服務等多元面向，有助於培育高附加價值化永續創新人才培育領域及創新研發規劃策略。
2. 女性支持面：發揚張媽媽精神，打造對女性友善之社會、產業、職場服務系統，支持女性就業或創業。
3. 環境永續面：提供服務新思維，拓展創新營運模式，帶動產業升級，有助於達成環境永續的實際方法。
4. 社會共融面：運用創新思維與資源投入，解決社會問題，對社會產生正面之影響力。

計畫內容可參考以下指標訂定：

(1)新創事業

主要指標	應涵蓋內容
創業規劃	事業概述、經營內容、產品或服務、型態及特性、經營方法...等

(2)永續創新事業

發展主軸	應涵蓋議題
創新與科技服務	創新管理、科技化管理、永續製造...等
綠色製造與低碳轉型	乾淨能源、淨零碳排生產管理、廢棄物與循環再利用...等
其他可增進社會共融的新創技術或商業方法	降低城鄉差距、健康與福祉、優質教育、性別平權、就業與經濟成長、永續城鄉、責任消費及生產、生態保育、多元文化...等永續議題

二、獎補助方式

1. 主辦單位組成審查委員會，由委員依據本計畫理念、評審辦法與築夢計畫內容進行審查，總補助款 1 千萬元，依審查結果擇優補助，獲補助計畫將頒發「日月光女性永續創新人才培育獎」。

2. 本計畫總補助款 1 千萬元，獲補助計畫總件數以 10 件為上限，預計補助最高額度第一名 300 萬元、第二名 200 萬元、第三名 100 萬元，以及佳作數名（金額由評審委員會決議）。
3. 實際補助款金額、總補助件數依評審委員會決議分配。

三、計畫執行期程

申請單位若獲本計畫補助，須自 112 年 1 月 1 日起始執行，於 112 年 11 月 30 日前需提交結案報告，並於 112 年 12 月參與成果發表活動。執行期間需配合本計畫進行各項計畫檢核或進度報告。

四、計畫補助經費

本計畫補助經費包含經常門及資本門，得編列業務費及人事費，必要時得敘明理由編列其他項目。

獲補助計畫須與日月光投控指定之單位簽定正式合約，補助款分二次核撥，第一期款為補助款金額 70%，於完成簽約、提供必要請款資料後，於 1 個月內核撥；第二期款為補助款金額 30%，於完成期末審查後，1 個月內辦理請款。

參、申請須知

一、申請資格

1. 本計畫不限個人（自然人）或單位名義（法人）提出申請。
2. 若以個人（自然人）名義提出申請者，需組織執行本計畫所需之執行團隊。獲補助計畫由計畫主持人與日月光投控指定之單位簽訂正式合約，通過補助後不得改以單位（法人）名義簽約或執行計畫。補助款由計畫主持人個人名義支領、核銷，補助款列入

個人所得，依我國稅法規定由主辦單位代為扣繳 10%所得稅。

3. 若以單位名義提出申請者，需為我國已立案之法人單位（如：公司、學校、公協會、基金會等法人組織），營利單位（如：有限公司、股份有限公司、企業社...等）資本額限定為 500 萬元以下。計畫主持人需為該單位內正式員工（需提供佐證資料），獲補助計畫需由日月光投控指定之單位與該法人單位簽訂正式合約，補助款列入單位收入，需開立發票／憑證請領。
4. 參與計畫之女性至少為總計畫人數（含計畫主持人）百分之 50，每一分項計畫至少有一位女性參與。

二、計畫主持人資格

計畫主持人限 20 歲至 65 歲本國籍女性，應具備下述資格之一，並提供證明：

1. 曾參與或執行 STEM 計畫（STEM, Science, Technology, Engineering, and Mathematics，結合科學、技術、工程、以及數學的跨領域科學學習實踐方式）。
2. 現職為日月光投控所屬子公司或其關係企業之員工。
3. 國內外大專以上畢業。
4. 111 學年度在國內大專以上學校註冊完成之在校生，並經所屬所長或系主任推薦之。

三、申請時間

即日起至 111 年 9 月 15 日止受理申請。

四、申請方式

申請人應於截止時間內於官方網站 (<https://asefemalepower.com>) 上傳「申請基本資格表」（須簽名及用印）與「計畫構想書」電子檔（PDF 檔），逾時不予受理。報名者提供申請資料前，需詳閱及同意主辦單位之隱私權政策。主辦單位將依個人資料保護法進行申請人資料保護。所繳交申請資料不論獲獎與否，恕不返還。

肆、評審作業

一、評審階段

1. 資格審查：申請資料上傳後，不得更換。主辦單位工作小組進行基本資料審查，如有缺件者應於通知後 5 個工作日內完成補件（以承辦單位 email 發出時間為依據），未於時限內完成補件者，視為未通過資格審查，不予進行後續評審。
2. 初選：由審查委員會進行申請書審查，依審查結果推薦入圍決選名單，並經評審委員會審議後公告。
3. 決選：計畫簡報審查，並經評審委員會審議決定補助案及金額。

二、評審要點

計畫內容應以前瞻、科技、永續、共融為主軸，鼓勵女性發展或應用前瞻科技，解決現有社會問題，推動環境永續，促進永續創新人才具體策略和做法。計畫審查要點包含：

項目	內涵	佔比
計畫前瞻性	發展或應用前瞻性科技應用於趨勢、社會/產業需求，解決現有社會問題，促成環境永續。	20%
團隊執行力	團隊需以女性為主，具有面對挑戰、解決問題、堅毅不拔的態度，以及執行計畫所需之經驗、經歷、資源及相關佐證。	20%
計畫可行性	具體說明計畫內容工作項目、明確的分工、時程規劃，以及可達成的量化成果。	20%
計畫成效性	以服務新思維，建構創新營運模式，提出具體、可量化的計畫成果。	20%

社會影響力	符合聯合國永續發展目標(SDGs)之目標 5 實現性別平等、目標 8 促進持久、包容和永續經濟增長，促進充分的生產性就業和人人獲得適當工作。計畫具可持續性、關懷社會、促進向善的力量，對於社會關懷、產業轉型或環境永續的影響或價值。	20%
-------	--	-----

伍、獲獎補助者需配合事項

獲獎補助計畫單位及主持人應配合主辦單位與計畫時程，落實以下重要工作：

配合事項	說明
完成簽約	日月光投控指定之單位與獲補助計畫簽訂正式合約。
出席頒獎典禮	配合頒獎典禮規劃，出席頒獎典禮受獎。
推動計畫執行	依計畫內容，達成重要指標與計畫成效。
配合計畫追蹤	配合本計畫執行單位電話訪談、專家輔導、填寫問卷等工作。
定期繳交查核報告	分為期中報告、期末報告，繳交經費使用內容、經費單據影本與重要計畫指標達成進度等資料。
出席參與成果展	配合成果展活動規劃，繳交必要資料，並出席活動所需之成果發表、解說、展覽等工作。
配合進行相關媒體廣宣	配合本計畫之媒體宣傳規劃，如媒體專訪、廣編報導、Facebook 粉絲專頁等相關社群媒體宣傳。
授權計畫內容資料使用	凡通過本計畫補助者，即視為同意授權主辦單位(及其附屬單位)使用計畫內容資料(不包含計畫內個人資料之使用)

陸、獲補助計畫追蹤輔導

獲補助單位應向主辦單位提出本年度工作進度、各季成果檢核點。

主辦單位安排專家學者針對已獲得補助團隊，進行實際追蹤輔導，了解申請人如何應用所獲得補助突破瓶頸以達成效益，同時瞭解該過程中，申請人還需要那些幫助，以協助順利結案。追蹤重點包含：

- 一、了解團隊分工與經費運用進度。
- 二、了解計畫各分項工作執行進度與成果。
- 三、針對計畫執行過程所遭遇困難提供輔導建議。
- 四、媒合對接計畫執行過程中所需要資源。

柒、重要時程

項目	預計時程
計畫申請	111/9/15 截止
計畫評審	111/9-111/11
評審結果公告與簽約	111/11
頒獎典禮	111/12
計畫執行與追蹤	112/1-112/12
繳交計畫結案報告	112/11/30 前
參與成果展	112/12

捌、注意事項

- 一、申請案如獲補助，將由日月光投控指定之單位與受補助計畫簽訂正式契約，規範補助款撥付及相關配合事項，以維護雙方之權益。若無法配合或因故取消計畫，主辦單位有權取消補助金額或取消獲獎資格。
- 二、申請計畫如有參考先前作品或他人開發之軟硬體、技術、服務等，或與他人開發之軟硬體、技術、服務相似，應於計畫書中說明其差異性；若有使用(如:合作、外包、授權...等)他人原始碼或技術等，應於申請計畫中主動說明並註明出處。
- 三、申請計畫不得侵害他人智慧財產權，不得有冒用、拷貝、仿冒、抄襲、數據造假等情事，如涉及侵害智慧財產權爭議，相關法律責任由申請人自行負責，與主辦單位無關。如經主辦單位發現或經檢舉查證屬實者，將取消或追回得獎資格及補助款。
- 四、已獲得政府或民間計畫相關資金補助或參加競賽獲補助之計畫或作品(以本計畫「申請截止時間」為認定基準)，不得以相同內容參與本計畫。如經主辦單位發現或經檢舉查證屬實者，將取消或追回得獎資格及補助款。

- 五、計畫補助款不得折合任何等值商品或物品，其獲獎與受補助資格亦不得轉讓第三者。
- 六、獲獎補助計畫執行過程應符合法律規定，如有因違反法律規定所造成之訴訟或損失，計畫執行單位應自行負責，與主辦單位無關。
- 七、獲獎補助計畫團隊於執行計畫過程，應考量自身安全，承擔於執行計畫過程中可能引發危險、意外傷害和相關風險。如因執行計畫發生上述狀況，計畫團隊本人、親屬或繼承人或相關之第三人不得對本計畫相關個人、單位或團體提出任何告訴或民事求償。
- 八、主辦單位保有修改、暫停或取消本活動內容之權利，如有疑義或未盡事宜，主辦單位擁有最終解釋權，並得隨時補充公告之。

玖、聯絡方式

承辦單位服務窗口：銘傳大學

官方網站：<https://asefemalepower.com>

電子郵件：mcumba@eta.mcu.edu.tw

聯絡電話：02-28809022

聯絡人：銘傳大學管理學院趙香雅秘書

拾、附錄

計畫申請基本資格表

計畫申請構想書

Application Methods for Women's Sustainable Innovative Talent Cultivation Competition and Dream Building Plan

Organizer: Advanced Semiconductor Engineering, Inc. ("ASE Group")

Co-organizer: ASE Social Enterprise Co. Ltd., Chang Yao Hong-Ying Social Welfare & Charity Foundation, ASE Cultural & Educational Foundation.

Implementer: Ming Chuan University

I. Origins and Objectives

Ms. Chang Yao Hong-Ying (hereinafter referred to as "Mama Chang"), the founder of ASE Group, has worked tirelessly with courage throughout her life to lay a solid foundation for the development of ASE Group. Mama Chang is generous and magnificent, and her entrepreneurial spirit is indomitable and unswerving, and her lifelong legend is worth learning for future generations.

Adhering to the spirit of "taking from society and using it for society", and in order to continue the spirit of Mama Chang's bravery and innovation, ASE Group, ASE Social Enterprise Co. Ltd., Chang Yao Hong-Ying Social Welfare & Charity Foundation and ASE Cultural & Educational Foundation jointly conducted the "Women's Sustainable Innovative Talent Cultivation Competition and Dream Building Plan (hereinafter referred to as the plan) this time, hoping to motivate women's innovative thinking, drive women's entrepreneurship, realize their self-concept, and build a dynamic and diverse entrepreneurial environment.

This plan encourages women to display the spirit of innovation and entrepreneurship with courage and fearlessness, and demonstrate the tenacity, determination, foresight, care and innovation of Mama Chang. The objectives of the plan are:

- I. To select project plans that are technologically forward-looking, environmentally sustainable, and socially inclusive.
- II. By praising female leaders and creating successful examples of women, females who are committed to environmental sustainability and social inclusion can realize their full potential, and more women are encouraged to participate in innovative dream building activities.

- III. To provide the necessary and practical financial resources to invest in the dream building plan to develop and cultivate the leadership of women, promote the dream and vitality of women in Taiwan, and create social influence.

II. Objects of award and subsidy

I. Subjects and topics of the award and subsidy plan

The plan should take forward-looking, technology, sustainability and inclusion as the main focus, encourage women to develop or apply forward-looking technology, solve existing social problems, drive environmental sustainability, and promote the specific strategies and practices of sustainable innovative talents (such as scientific research, technological innovation, technological entrepreneurship or employment support system), while covering the following topics:

1. Forward looking technology: the application of forward-looking innovative technology, combined with multiple aspects such as humanities and services, helps to cultivate the field of high added-value sustainable innovative talent cultivation and innovative R&D planning strategies.
2. Women's support: carry forward the spirit of Mama Chang, build a social, industrial and workplace service system friendly to women, and support women's employment or entrepreneurship.
3. Environmental sustainability: provide new service ideas, expand innovative business models, and drive industrial upgrading, help achieve environmental sustainability with practical methods.
4. Social inclusion: use innovative thinking and resource input to solve social problems and have a positive impact on society.

The content of the plan can be determined by referring to the following indicators:

(1) Startup business

Main indicators	Content to be covered
Entrepreneurship planning	Business overview, business content, products or services, types and characteristics, business methods, etc

(2) Sustainable innovation business

Main focus of development	Topics to be covered
Innovation and technology services	Innovation management, scientific and technological management, sustainable manufacturing, etc
Green manufacturing and low carbon transformation	Clean energy, net zero carbon emission production management, waste and recycling...etc
Other innovative technologies or business methods that can enhance social inclusion	Narrow the gap between urban and rural areas, health and well-being, quality education, gender equality, employment and economic growth, sustainable urban and rural areas, responsible consumption and production, ecological conservation, multiculturalism...and other sustainable issues

II. Award and subsidy

1. The organizer will form a review committee, and the committee member will conduct reviews based on the concept of the plan, the examination methods and the content of the dream building plan. The total subsidy is NT\$10 million. According to the examination results, the subsidy will be given to the best. The subsidy plan will be titled the "ASE Women's Sustainable Innovative Talent Cultivation Award".
2. The total subsidy of this plan is NT\$10 million, and the total number of subsidized plans is limited to 10. It is estimated that the maximum amount of subsidy will be NT\$3 million for the first place, NT\$2 million for the second place, NT\$1 million for the third place, and several excellent works (the amount will be determined by the review committee).
3. The actual amount of subsidies and the total number of subsidized cases shall be distributed according to the decision of the review committee.

III. Plan implementation schedule

If the applicant receives the subsidy of this plan, it must be implemented from January 1, 2023, submit the closing report before November 30, 2023, and participate in the result publishing activity in December 2023.

During the implementation period, it is necessary to cooperate with this plan to carry out various plan inspections or progress reports.

IV. Plan subsidy funds

The subsidy of this plan includes the current sector and the capital sector, and business and personnel costs may be included. If necessary, reasons may be stated to include other items.

For the subsidized plan, the applicants must sign a formal contract with the unit designated by ASE Group. The subsidy will be allocated in two installments. The first installment is 70% of the subsidy amount. After the signing is completed and the necessary payment request information is provided, the subsidy will be allocated within one month; the second installment is 30% of the subsidy amount, and the request for payment shall be handled within 1 month after the completion of the final review.

III. Instructions for application

I. Qualification for application

1. This plan is not limited to individual (natural person) or unit name (legal person) to apply.
2. If the application is made in the name of an individual (natural person), the implementation team required for the implementation of this plan shall be organized. The host of the subsidized plan shall sign a formal contract with the unit designated by ASE Group. After the subsidy is passed, it is not allowed to sign or implement the plan in the name of an unit (legal person). The subsidies should be received and written off in the name of the host. The subsidies are included in personal income, and the organizer will withhold 10% income tax on behalf of the host in accordance with the provisions of Taiwan's tax law.
3. If an application is filed in the name of an unit, it must be a registered legal entity in Taiwan (such as a company, school, association, foundation and other legal organizations), and the capital amount of a profit-making unit (such as a limited company, company limited by shares, corporation, etc.) is limited to less than NT\$5 million. The host of the plan needs to be a regular employee of the unit (supporting materials need to be provided). The subsidized plan needs to be signed by the unit designated by ASE Group and the legal entity. The subsidy is included in the income of the unit, and an invoice / voucher needs to be issued to apply for it.
4. At least 50% of the total number of women participating in the plan (including the host of the plan), and at least one woman participating in each sub-plan.

II. Qualification of the host of plan

The host of plan is limited to women of local nationality aged between 20 and 65, who should have one of the following qualifications and provide proof:

1. Have participated in or implemented STEM plans (interdisciplinary learning practices that combine Science, Technology, Engineering and Mathematics)
2. Currently, the person is an employee of a subsidiary of ASE Group

or its affiliated companies.

3. College degree or above at home or abroad.
4. Students who have completed the registration in a domestic college or above in the 2022 academic year, and are recommended by their director or department head.

III. Time for application

Applications will be accepted from now until September 15, 2022.

IV. Application method

The applicant should upload the "basic qualification form for application" (which must be signed and sealed) and the electronic file of the "plan proposal" (PDF file) to the official website (<https://asefemalepower.com>) within the deadline, and will not be accepted if it is overdue. Applicants should read and agree with the privacy policy of the organizer before providing the application materials. The organizer will protect the applicant's data in accordance with the Personal Data Protection Act. The application materials submitted will not be returned regardless of whether they are awarded or not.

IV. Review activity

I. Review stage

1. **Qualification review:** The application material cannot be changed after submission. The sponsor organization work group will conduct a basic data review. Any lack of materials shall be supplemented within 5 business days after notification. If the supplement is not submitted within the time limit (from the time the sponsor sends out email), it shall be deemed as not having passed the qualification review, and no subsequent review will be conducted.
2. **Primary selection:** The review committee will review the application, recommend the shortlist based on the review results, and announce it after being reviewed by the review committee.
3. **Final selection:** The plan presentation will be reviewed and the review committee will decide on the subsidy proposal and the amount.

II. Key points of the review

The content of the plan should be forward-looking, technological, sustainable and inclusive as the focus, encouraging women to develop or apply forward-looking technologies, solving existing social problems, promoting environmental sustainability, and promoting specific strategies and practices for sustainable and innovative talents. The key points of the plan review include:

Item	Content	Percentage
Degree of forward-looking of the plan	Develop or apply forward-looking technologies to trends and society/industry needs to address existing social issues and contribute to a sustainable environment.	20%
Team Execution	The team needs to be female-dominated and have the experience, background, resources and relevant supporting evidence needed to confront challenges, solve problems, persist, and execute the plan.	20%
Plan Feasibility	Specify plan content, work items, a clear division of labor, timeline, and quantifiable deliverables.	20%
Plan Effectiveness	Build innovative business models with new service thinking, and propose concrete and quantifiable plan outcomes.	20%
Social Influence	Consistent with UN Sustainable Development Goals (SDGs) 5--Achieve gender equality and Goal 8--Facilitate sustained, inclusive and sustainable economic growth, and promote abundant and productive employment and decent work for all. The sustainability, social care, and goodwill-promoting power of the plan, its impact or value on social care, industrial transformation, or environmental sustainability.	20%

V. Items needed to cooperate for the award-winners

The subsidy award winner units and the principle investigators shall cooperate with the sponsor and the program schedule to accomplish the following important tasks:

Matters of cooperation	Explanation
Complete contract signing	A formal contract will be signed between the designated unit of ASE Technology Holding, Co., Ltd. and the subsidized plan.

Attend the award ceremony	Attend the award ceremony in conjunction with the ceremony planning.
Conduct plan execution	Achieve key indicators and plan performance according to the content of the plan.
Cooperate with plan tracking	Cooperate with the implementation of this plan, such as execution unit telephone interviews, expert guidance, and completing questionnaires.

Matters of cooperation	Explanation
Periodically submit audit report	They include mi-term report, period-end report, detail expense report for paid reimbursement, copy of expense invoices, and significant plan indicator achievement progress.
Attend the outcomes exhibition	Cooperate with the planning of the results exhibition event, submit necessary information, and attend the results release, explanation, exhibition and other work required for the event.
Cooperate with relevant media promotions	Cooperate with the program's media promotion programs, such as media interviews, advertorial reports, Facebook fan pages, and related social media promotions.
Authorize program content data use	Anyone who is awarded the subsidy program will be deemed to have consented to the Authorized Sponsor's (and its affiliates') use of the Program Content Data (excluding personal use within the program)

VI. Follow up and guidance of the subsidized plan

The subsidized unit shall report to the sponsor the progress of work for the current year and the quarterly result of the check points. The sponsor has arranged expert scholars to provide practical follow up and guidance to the subsidized team on how applicants can apply the subsidy to breakthrough bottlenecks and achieve benefits, and understand what additional help that the applicants need during the process to help them close the case successfully. Follow up points include:

1. Understand the division of labor for the team and the use of expenses.

2. Understand the progress and results of each sub tasks of the plan.
3. Provide advice on difficulties encountered in the implementation of the plan.
4. Resources required during the execution of the media matchmaking plan.

VII. Important Timelines

Item	Planned timelines
Program application	Due on September 15, 2022
Review of the plan	September 2022 to November 2022
Announcement of the review result and contract signing	November 2022
Award Ceremony	December 2022
Plan execution and follow up	January 2023 to December 2023
Submit Plan Closure Report	By November 30, 2023
Participate the result exhibition	December 2023

VIII. Precautions

1. If the application is subsidized, the unit designated by ASE Technology Holding, Co., Ltd. will enter into a formal contract with the subsidized plan to define the subsidy payment and related cooperation matters to safeguard the interests of both parties. If you are unable to cooperate with the program or for any reason cancel the plan, the sponsor has the right to cancel the amount of the subsidy or disqualify you from receiving the prize.
2. If the application plan refers to prior work or the software, hardware, technology, and services developed by others, or is similar to the software, hardware, technology, and services developed by others, the difference shall be explained in the plan; if the source code or technology of others is used (such as cooperation, outsourcing, authorization, etc.), it shall be proactively explained in the application plan and indicate the origin.
3. The application plan shall not infringe upon the intellectual property rights of others, and there shall be no forgery, copy, counterfeit, plagiarism, or falsification of data. If the application plan involves a dispute over

infringement of intellectual property rights, the legal responsibility shall be borne by the applicant and shall not be related to the sponsor. If the sponsor discovers it or it has been reported and confirmed true, the award will be revoked and subsidy will be recovered.

4. Plans or Works that have been subsidized by the Government or private programs or are subsidized to participate in the Contest (based on the “Application Deadline” for the Program) shall not participate in the Program with the same content. If the sponsor discovers or it has been reported and confirmed true, the award eligibility and subsidy will be canceled and chased back.
5. The program subsidy shall not be converted into any equivalent commodity or item, and the award and eligibility for the subsidy shall not be transferred to a third party as well.
6. The implementation process of the awarded subsidy plan shall comply with laws and regulations. In the event of litigation or loss caused by the violation of the laws and regulations, the program execution unit shall be solely responsible for its own losses and shall not be related to the sponsor.
7. The winning team for the subsidy program shall consider their own safety and bear the risks that may cause hazards, accidental injuries and related risks during the execution of the plan. In the event that the above occurs in connection with the execution of the program, no lawsuit or civil claim shall be made by the program team, relatives or heirs of the team member, or related third parties against the individuals, units or groups involved in the program.
8. The Sponsor reserves the right to modify, suspend or cancel the contents of this event. If there are any doubts or incomplete matters, the sponsor shall have the right of final interpretation and may supplement the announcement at any time.

IX. Contact method

Organizer Contact Window: Min Chuan University

Official website: <https://asefemalepower.com>

Email: mcumba@eta.mcu.edu.tw

Telephone: 02-28809022

Contact person: Hsiang-Ya Chao, Secretary of
School of Management, Min Chuan University

X. Appendix

Program Application Basic Qualification Form

Program Application Concept Form